

YY3021

SILMO D'OR NOMINEE: OPTIC "EYEWEAR DESIGNER"

SIZE / TAILLE: 50/16 140

MATERIAL / MATERIAUX: Duralumin (aluminium alloy), Titanium Temples



Yohji Yamamoto

B R A N D O

ブランド



DESIGN DETAIL:

Emerging material tech brings new aluminium alloy, Duralumin, in combination with titanium meets an elegant silhouette with tapered corners and a curved base.

- The Yohji Yamamoto signature literally runs through this astonishing state of the art optical frame. The front is made of the ultra-light material Duralumin, which is a very strong aluminum/copper alloy mainly used for aviation industry. This alloy allow us to cut extremely thin (0.8 mm) from the front view, creating a dynamic contrast to the dramatic sideview.

- The rimlock is made directly in the sheet, benefitting from the slender front view and the volume of the top. The screw for the integrated rimlock also locks the corner and the front hinge. The signature "Y" on the top of the temple perfectly follows the curve of your head, and improves flexibility of the beautifully shaped one-piece beta titanium temple.

- The custom made beta titanium nose pads are inspired from the same signature "Y", offering extreme adjustability and comfort. The two-tone color combinations are made by galvanic gold treatment, offering the best quality and durability available on the market.

Notre technologie basée sur les matériaux émergents, donne naissance à un nouvel alliage d'aluminium, le Duralumin. En combinaison avec le titane ce matériaux offre des possibilités de design apportant une silhouette élégante avec angles effilés et une base incurvée.

- La signature Yohji Yamamoto coule dans les veines de cette lunette de pointe. La face ultra légère a été créée en Duralumin, alliage super résistant d'aluminium et de cuivre, un matériaux utilise majoritairement dans l'aviation. Cette alliage aux propriétés hors du commun nous a permis de tailler une face d'une extrême finesse (0.8mm) donnant au design un contraste dynamique entre finesse de face et volume apparaissant en vue de côté.
- Les serres-cercle sont directement taillés dans la feuille de Duralumin, mettant en avant le contraste finesse / volume. Les vis intégrées au serre-cercle maintiennent également les angles et la face de la charnière.
- Sur la branche, la signature icone de la marque, le "Y", visible en vue de dessus, épouse parfaitement la forme de la tête et améliore la flexibilité de la branche en beta-titane taillé dans la masse. Les plaquettes sur mesure en beta-titane sont également inspirées du "Y" icone de la marque. Ce design particulier offre une ajustabilité accrue et un confort particulier.



002 BLACK



209 RED



400 GOLD



908 SPACE GREY